
Møteprotokoll Fauske Kommune  

   

DRIFTSUTVALG 
 

Møtedato: 18.06.2014 Fra kl. 10:00 Til behandling: Sakene 027/14 - 035/14 

Møte nr: 6/2014 Til kl. 11:50 Møtested: Administrasjonsbygget, kantina 

 

 

TILSTEDE PÅ MØTET: 

Medlemmer: 

Anne Grethe Lund, Eirik Barstrand, Hilde Dybwad, Bernt Gøran Lund, Ole Tobias Orvin, Marit 

Stemland, Jørn Stene, Mailen F. Toften. 

 

Varamedlemmer: 

Åshild Uhre. 

 

Andre: 

Kommunalsjef stab, kommunalsjef oppvekst og kultur, kommunalsjef helse og omsorg, 

kommunikasjonsrådgiver, enhetsleder skole, enhetsleder barnehage, økonomisjef, skolefaglig rådgiver, 

formannskapssekretær. 

 

 

UNDERSKRIFTER: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 

 

Fauske 18.06.14 

 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

Anne Grethe Lund 

utvalgsnestleder 

representant representant 

 

Protokollen er godkjent av driftsutvalget i møte nr            den 

Hovedutskrift sendes: 

Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 

Salten Kommunerevisjon 

Bibliotekene 

Lokal presse 

Politiske partier 

Gruppeledere 

 

Utskrift er foretatt den  18.06.14  

 

MERKNADER: 

 

Det var ingen merknader til innkallinga. 

 

Merknader til dagsorden: 

 Ole Tobias Orvin (SV): 

Hadde et grunngitt spørsmål i kommunestyret ang. voksenpedagogisk senter (VPS). Er 

valgt som representant til SU til VPS. Har ikke vært innkallt til SU. Hva er situasjonen 

i VPS nå og hvorfor er ikke SU orientert? 

 Jørn Stene (FL): 



Sagatun – Ber om orientering på status. 

 Marit Stemland (FRP): 

1. Sagatun – Ber om orientering ang. bemanning. 

2. Måsene har lagt reir på sykehjem og paviljonger. Ber om at tiltak gjennomføres for 

redusering av plager. 

 Anne Grethe Lund (AP): 

Valnesfjord skole avd. Kosmo. Bekymring pedagogisk. Ber om orientering. 

 

Dagorden med merknader ble enstemmig godkjent. 

 

Orienteringer fra rådmannen: 

 Legesamarbeid med Saltdal. Har fått oversendt vedtak fra kommunestyret og hvem 

som er i forhandlingsutvalg. Saltdal ønsker å opprettholde KAD-plasser. Vi har fått 

anbefalinger om at KAD-plassene bør være i nærhet av legevakt. Starter forhandlinger 

til høsten, hvor vi må se på kostnader. 

 Sagatun. Sluttforhandlinger i dag. Vil sende ut pressemelding etter dette. Skal være 

ferdig i løpet av året. 

 

 

Svar på spørsmål: 

Ole Tobias Orvin: 

Kommunalsjef skole og kultur svarte. Ukjent at det har vært SU på VPS. Skal ta det med og 

sjekke dette opp. Store utfordringer på Integreringsenheten. Fra mars har sammenslåing vært 

effektuert. Er nå samlokalisert. 

Marit Stemland: 

Pkt. 1. Kommunalsjef stab svarte. Sagatun – Bemanning. Kan ikke si noen om enkeltheter nå. 

Skal besette stillinger etter bemanningsmal. 

Pkt. 2. Kommunalsjef stab svarte. Kommunalsjef helse og omsorg tar seg av saken. 

Anne Grethe Lund: 

Kommunalsjef oppvekst og kultur svarte. Vi har ikke hjemmel til å si at det er uforsvarlig, 

men bekymring for sosialisering. Vi har et politisk vedtak å forholde oss til. Da Kvitblik skole 

ble nedlagt var det et politisk vedtak at 24 elever var uforsvarlig. Det beste tilbudet vil elever 

få på Valnesfjord skole.  

 

 

Driftsutvalget dro på slutten av møtet på befaring til Siso Vekst. 

 

 

 



Saksliste 

Sak nr.: Sakstittel: 

027/14 GODKJENNING AV MØTEBOK 

028/14 REFERATSAKER I PERIODEN 

029/14 TILSTANDSRAPPORT FOR GRUNNSKOLEN 2013 

030/14 RESSURSTILDELING TIL SKOLENE. 

031/14 SKOLEFRUKTORDNINGEN I FAUSKE SKOLENE 

032/14 GRUNNTILSKUDD (LAG OG FORENINGER) 2014 

033/14 GRUNNTILSKUDD  2014 - KLAGE FRA VALNESFJORD 

SKOLEKORPS 

034/14 GRUNNTILSKUDD  2014 - KLAGE FRA FAUSKE HELSESPORTSLAG 

035/14 ETTERJUSTERING AV KOMMUNALT DRIFTSTILSKUDD 2013 - 

KLAGE 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



027/14: GODKJENNING AV MØTEBOK  
 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte møtebok nr. 5/2014 godkjennes. 

 

 

DRIF-027/14 VEDTAK-  18.06.2014 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

028/14: REFERATSAKER I PERIODEN  
 

 

DRIF-028/14 VEDTAK-  18.06.2014 
 

Dokumentene ble tatt til orientering. 

 

 

029/14: TILSTANDSRAPPORT FOR GRUNNSKOLEN 2013  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
 

Kommunestyret tar saken til orientering. 

 

 

DRIF-029/14 VEDTAK-  18.06.2014 
 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Kommunestyret tar saken til orientering. 

 

 

030/14: RESSURSTILDELING TIL SKOLENE.  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK: 
 

Saken tas til orientering. 

 

 

DRIF-030/14 VEDTAK-  18.06.2014 
 

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Saken tas til orientering. 

 



 

031/14: SKOLEFRUKTORDNINGEN I FAUSKE SKOLENE  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
 

Forutsatt at Stortinget vedtar en lovendring som innebærer at gratis-ordningen om frukt 

for ungdomstrinn opphører, skal alle skolene i Fauske legge til rette for deltakelse i den 

subsidierte abonnementsordningen. 

 

Foresatte skal selv betale egenandelen for frukt til sine barn, slik det har vært praktisert i 

de skolene som ikke har hørt til under gratisordningen. 

 

 

DRIF-031/14 VEDTAK-  18.06.2014 
 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

Forutsatt at Stortinget vedtar en lovendring som innebærer at gratis-ordningen om 

frukt for ungdomstrinn opphører, skal alle skolene i Fauske legge til rette for 

deltakelse i den subsidierte abonnementsordningen. 

 

Foresatte skal selv betale egenandelen for frukt til sine barn, slik det har vært 

praktisert i de skolene som ikke har hørt til under gratisordningen. 

 

 

032/14: GRUNNTILSKUDD (LAG OG FORENINGER) 2014  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

1) Fauske kommune tildeler kr 14.200,- i grunntilskudd til IL Malm Alpin for 2014.  

Beløpet posteres kommunal post 1470.3520.3800 for idrett- og friluftsorganisjoner. 

2) Før utbetaling skal det utarbeides partnerskapsavtale med organisasjonen. 

 

 

DRIF-032/14 VEDTAK-  18.06.2014 
 

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

1) Fauske kommune tildeler kr 14.200,- i grunntilskudd til IL Malm Alpin for 2014.  

Beløpet posteres kommunal post 1470.3520.3800 for idrett- og friluftsorganisjoner. 

2) Før utbetaling skal det utarbeides partnerskapsavtale med organisasjonen. 

 

 

033/14: GRUNNTILSKUDD  2014 - KLAGE FRA VALNESFJORD 

SKOLEKORPS  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK: 



 

Vedtaket gjort av Driftsutvalget i sak 18/14 opprettholdes. 

 

Klagen tas ikke til følge. 

 

 

DRIF-033/14 VEDTAK-  18.06.2014 
 

Hilde Dybwad (AP) foreslo tillegg til innstillingen: 

Driftsutvalget vil evaluere de nye retningslinjene for kulturstøtte innen utgangen av 

2014. 

 

 

Rådmannens forslag til vedtak med AP’s tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 

 

 

VEDTAK: 

Vedtaket gjort av Driftsutvalget i sak 18/14 opprettholdes. 

 

Klagen tas ikke til følge. 

 

Driftsutvalget vil evaluere de nye retningslinjene for kulturstøtte innen utgangen av 

2014. 

 

 

034/14: GRUNNTILSKUDD  2014 - KLAGE FRA FAUSKE HELSESPORTSLAG  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

Driftsutvalgets vedtak i sak 18/14 opprettholdes. 

 

Klagen tas ikke til følge. 

 

 

DRIF-034/14 VEDTAK-  18.06.2014 
 

Jørn Stene (FL) foreslo tillegg til innstillingen: 

Driftsutvalget vil evaluere de nye retningslinjene for kulturstøtte innen utgangen av 

2014. 

 

 

Rådmannens forslag til vedtak med FL’s tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 

 

 

VEDTAK: 

Driftsutvalgets vedtak i sak 18/14 opprettholdes. 

 

Klagen tas ikke til følge. 

 



Driftsutvalget vil evaluere de nye retningslinjene for kulturstøtte innen utgangen av 

2014. 

 

 

035/14: ETTERJUSTERING AV KOMMUNALT DRIFTSTILSKUDD 2013 - 

KLAGE  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

Klagen tas ikke til følge. 

 

Klagen oversendes fylkesmannen for endelig vurdering.  

 

 

DRIF-035/14 VEDTAK-  18.06.2014 
 

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Klagen tas ikke til følge. 

 

Klagen oversendes fylkesmannen for endelig vurdering.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 


